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Dnr. KS-2021-0023-000  § 91 
 

KOMMUNCHEFEN INFORMERAR 
 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Informationen noteras. 
 
SAMMANFATTNING 
Kommunchefen informerar kort om följande ärenden: 
 
Gällande Corona har vi en låg smittspridning i närområdet men 
reserestriktionerna kvarstår till sista september. Coronagruppen har 
fortsatt veckovisa möten åtminstone september månad ut. 
 
Kommunutvecklingsgruppen arbetar med frågor kring hur vi ser på vår 
nuvarande kultur och vilken önskad kultur vi vill ha, samverkan och 
helhetssyn. Ansvar, roller, lojalitet mot arbetsgivare, kollegor och fattade 
beslut, delaktighet, tillit och trivsel. 
Cheferna har deltagit i en ledardag i april och har haft en gruppuppgift 
under försommaren och nu till hösten genomförs ännu en ledardag för 
cheferna. Allt för att få till ett bra arbetsklimat där alla gemensamt 
arbetar mot samma mål, är motiverade och har en förståelse för 
organisationen och vilka beslutsgångar vi har. 
 
Vi skall arbeta för en tydligare arbetsgång där politiska beslut är vad som 
ska göras och hur det görs är verksamhetsfrågor. 
 
Vår vision och våra fyra målområden är genomarbetade och hänger ihop 
med 12 strategiska mål däremot brister vi i uppföljning på grund av för 
många och otydliga indikatorer. 
Målet med målarbetet är en tydligare styrning mot antagna målområden 
och bättre uppföljning av mål. 
 
Nyrekryteringar inom kommunens verksamheter: 
Fastighetsingenjör Johan Fjellstedt, anställd av Doroteahus. 
Renhållningsingenjör Andreas Karlsson delas med Åsele kommun. 
Byggnadsinspektörer Monika Roos och Lotta Nilsson, delas med Åsele 
kommun. 
Sjuksköterskor – full dagbemanning för första gången på flera år. 
Skolchef Sara Sjölund Bång. 
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Dnr. KS-2021-0024-600 § 92 
 

SKOLCHEFEN INFORMERAR 
 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Informationen noteras. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Sara Sjölund Bång, ny skolchef, och rektor Tomas Forslund presenterar 
sig för utskottet. 
 
Skolchef redogör för aktuella ärenden inom utbildningsverksamheterna: 
 
Kort information om hur det har gått för våra elever i årskurs 9 
vårterminen. Av dessa är det fyra elever som inte är behöriga till ett 
nationellt program och de flesta har valt yrkesinriktade program.  
 
I projektet samverkan för bästa skola med Skolverket deltar Dorotea 
kommun med förskola, grundskola och politiker. 
 
Ny ledningsorganisation i grundskolan med en rektor och en biträdande 
rektor. Rekrytering av biträdande rektor har påbörjats. 
 
Arbetsmiljöverket inspekterar Risbäck fjällskola och Strandenskolan 
under hösten. 
 
Verksamheterna visar inför delårsrapporten på ett underskott på c:a 
840 000 kr. Nya siffror visar på ett underskott på c:a 1,1 mkr. 
Anpassningar för att minska kostnaderna har vidtagits under våren och 
planeras att fortsätta under hösten. Tyvärr visar helårsprognosen ett 
underskott på c:a 5,7 mkr, vilket bland annat består av ej budgeterade 
kostnader för skolskjutskostnader, vikariekostnader och 
modersmålsundervisning/studiehandledning med mera. Dessutom 
beräknas personalkostnaderna vid årets slut ligga över budget med 1,6 
mkr, där både förstärkning utifrån elevbehov och extrakostnader för 
covid ingår. 
 
Nu ser skolan över hur pengarna ska räcka inför budget 2022. 
 
Kort dragning om en skolskjutsfråga, där rektor tagit beslut utifrån 
befintlig riktlinje. 
 
Förslag på nya timplaner för Strandenskolan och Risbäck fjällskola 
redovisades. 
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Dnr. KS-2021-0201-160  § 93 
 

INFORMATION OM GEMENSAMT LEDNINGSSYSTEM 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Allmänna utskottet noterar informationen. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Räddningschef Lars Rydstedt informerar om ett gemensamt 
ledningssystem: 
 
För att möta kraven på en bättre ledningsförmåga har Västerbottens och 
Norrbottens kommuner sedan drygt 1½ år bedrivit ett arbete vars syfte 
har varit att åstadkomma en gemensam övergripande 
ledningsorganisation (systemledning). Där man på sikt planerar ett 
gemensamt ledningssystem för hela norra Sverige 
 
I slutet av maj hölls det senaste i en ganska lång rad av digitala möten 
och då släppte Luleå en bomb när man deklarerade en kompromisslös 
hållning gällande ekonomi, påverkansmöjligheter och skadeplatsnära 
ledning. Deras uppfattning om kostnadsfördelning var att kostnaderna 
för den gemensamma ledningsorganisationen skulle utgöras av en fast 
del och en rörlig del baserad på invånarantal. Storleken på den fasta 
delen skulle kunna bli ända upp till 25%. Konsekvenserna skulle bli att 
alla små kommuner subventionerar för de stora. Kommuner med färre 
än c:a 20 000 invånare är förlorarna i denna modell. Vidare menade man 
att inflytande i olika beslutsprocesser skulle bygga på hur mycket pengar 
(i faktiska kronor) man betalar in i systemet. 
 
Då R12 (inlandsregionerna och ett par kommuner i Norrbotten) inte 
kände att detta var en bra lösning, tittar man nu vidare om man kan 
samarbeta med Jämtland och Västernorrland. Där kommer kommunerna 
i R12 att vara delaktiga i den operativa ledningen och dessutom få betala 
utifrån innevånarantal och utan någon fast del. 
 
Region Kalmar håller på att bygga upp en räddningscentral. De har 
ungefär samma befolkningsunderlag som R12 skulle få men med en 
avsevärt mindre yta. Denna central kommer förutom 
räddningstjänstuppdrag även att hantera medlemskommunernas 
driftlarm, interna brandlarm och trygghetslarm. R12 följer deras arbete 
med stort intresse. 
 
För närvarande finns inget alternativ som räknats bort utan fortsatt tittas 
det på vilket alternativ som är bäst för Dorotea.  
 
Enligt lag ska det vara klart med ett ledningssystem till 1 januari 2022. 
Tveksamt om det hinner bli klart i tid, men under våren 2022 ska det 
finnas ett system på plats.  
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Dnr. KS-2021-0116-042  § 94 
 

LÖPANDE UPPFÖLJNING BUDGET 2021 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Allmänna utskottet noterar informationen. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Preliminärt utfall för verksamheternas driftbudget per sista augusti 2021 
redovisas. Budget enligt 1/12 princip. 
 
Kommunen ligger c:a 3 miljoner över budget.  
 
Kommunstyrelsens verksamheter redovisar ett överskott. 
 
Utbildningsverksamheten ligger c:a 1,1 mkr över budget bland annat på 
grund av skolskjutskostnader.  
 
Vård och stödverksamheterna har fortsatt höga kostnader för 
hyrpersonal, rekryteringen av sjuksköterskor har gått framåt och alla 
tjänster är snart tillsatta. De extra månadsanställningarna pga. Covid-19 
har avslutats vilket syns genom att personalkostnadsavvikelsen börjar 
minska men kostnader för skyddsmaterial fortsätter vara höga. 
Placeringskostnader för IFO (individ- och familjeomsorgen) har ökat 
rejält. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 210823 
Budgetuppföljning 2021, 210913 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Ingen påverkan på barn. Information om verksamheternas ekonomiska 
läge. 
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Dnr. KS-2021-0202-042  § 95 
 

DELÅRSRAPPORT 2021 
 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Informationen noteras. 
 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Ekonomichef lämnar en kort information om delårsbokslutet där 
verksamheterna för närvarande ligger på 3 mkr över budget innan 
bokslutsjusteringar är gjorda. 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Ingen påverkan på barn, ekonomisk redovisning. 
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Dnr. KS-2021-0172-140  § 96 
 

MEDVERKAN I LOKALHYRESSTÖD FÖR KVARTAL 2  
OCH 3 2021 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT  
Kommunstyrelsen föreslås besluta att medverka i lokalhyresstödet som 
regeringen beslutat om för kvartal 2 och 3 2021. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Riksdagen beslutade i juni om fortsatt stöd till företag i form av 
lokalhyresstödet. Dorotea kommun har deltagit i de tidigare två 
omgångarna och bör delta nu också. Beräknade kostnaden per kvartal 
utifrån de nya procentsatserna och maximalt stöd från kommunens sida 
är cirka 250 tkr per kvartal. Staten matchar varje krona kommunen ger i 
stöd till företagen så att 250 tkr i stöd från kommunen blir 500 tkr till 
företagen. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 210705 
 
ÅTERRAPPORTERING 
Totalkostnader kommer att återrapporteras i bokslut 2021 som en 
separat post. 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Berör ej barn direkt 
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Dnr. KS-2021-0187-047  § 97 
 

INFORMATION OM KOMMUNDELEGATIONEN 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT  
Informationen noteras och delges kommunfullmäktige vid kommande 
möte. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Regeringen beslutade under sommaren att ändra kriterierna för att ta del 
av statsbidraget. Det ursprungliga förslaget var att en kommun skulle ha 
haft ett negativt balanskravsresultat och att kommunkoncernen skulle 
redovisat ett negativt resultat. Dessa båda kriterier skulle uppnåtts under 
två av åren under perioden 2015–2019. 
Det nya förslaget är att enbart kommuner med negativ soliditet vid 
utgången av 2019 är berättigad statsbidraget. Många kommuner i R10 har 
haft stora underskott och problem men kommer inte få ta del av detta 
stöd nu eftersom kommunerna bibehållit en positiv soliditet. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 210825 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Berör ej barn, information om regeringsbeslut. 
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Dnr. KS-2021-0127-021  § 98 
 

INVESTERINGSPLAN 2022–2024, REVIDERING 2021 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTEST FÖRSLAG TILL BESLUT  
Kommunstyrelsen föreslås justera investeringsplan enligt förslag daterat 
2021-09-07. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Då brandbilen blev upphandlad med en leverans inför sommaren 2022 
så behöver budgeten för brandbilen flyttas över till 2022. 
Tanken till tankbrandbilen kommer levereras under våren 2022 så 
samma sak där. 
Aruba/Trådlöst nätverk blev klart billigare än förväntat genom ett 
samköp tillsammans med brandväggen varvid budgetram sänks med 200 
tkr. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 210907 
Investeringsplan 2021–2024, förslag 210907 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Ingen direkt påverkan på barn. 
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Dnr. KS-2021-0171-106  § 99 
 

PARTNERSKAP INLAND – AKADEMI NORR – BUDGET 
OCH VERKSAMHETSPLAN 2022 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT  
Kommunstyrelsen föreslås besluta att Dorotea kommun betalar en 
temporärt utökad medlemsavgift till kommunalförbundet Akademi Norr 
2022. Den utökade avgiften uppgår enligt förslaget till 72 600 kr jämfört 
med tidigare årsavgift på 41 300 kr, dvs en utökning på 31 300 kr. 
Differensen föreslås tas ur kommunstyrelsens konto för oförutsedda 
utgifter. 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att godkänna 
budget och verksamhetsplan 2022 för kommunalförbundet Partnerskap 
Inland – Akademi Norr med den temporärt utökade medlemsavgiften.  
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Direktionen för Kommunalförbundet Akademi Norr har presenterat ett 
budgetförslag för 2022 som ligger på 1 999 400 kr, en utökning på 
840 000 skulle vara enligt tidigare antagen finansieringsmodell. Tanken är 
att den utökade avgiften skall vara temporär och bara gälla budgetåret 
2022 för att verksamheten inte ska tappa fart då bland annat medel för 
större projekt kommer att sökas. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Bakgrund till budget 2022 
Brev – Budget och verksamhetsplan 2022 
Budget och verksamhetsplan 2022 
Tjänsteskrivelse, 210824 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Beslutet har ingen direkt koppling till barn.  
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Dnr. KS-2021-0182-142 § 100 
 

HANDLINGSPLAN BYGDEMEDEL 2022 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT  
Kommunstyrelsen föreslås besluta enligt förslagen fördelning av 
bygdemedel för 2022: 
40% av medlen fördelas till föreningsbidrag och övriga ansökningar. 
60% av medlen fördelas till näringslivsfrämjande åtgärder och 
medfinansiering av EU-projekt. 
 
Presidiet och näringsutvecklare får i uppdrag att lämna en 
prioriteringsgenomgång till Länsstyrelsen.  
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kommunen skall för varje år upprätta en handlingsplan för hur 
bygdeavgiftsmedlen skall användas i kommunen under året. 
Handlingsplanen ska godkännas av Länsstyrelsen. 
 
Under föregående år har arbetsutskottet beslutat att medfinansiera ett 
antal projekt med bygdeavgiftsmedel. Dessa projekt pågår nästan hela 
2022, och av den anledningen föreslås ovan fördelning för att klara 
medfinansierade projekt under 2022. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 210809 
Handlingsplan för bygdemedel 2022 
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Dnr. KS-2021-0173-041 § 101 
 

BEGÄRAN OM UTÖKAD BUDGET FÖR 
FASTIGHETSFÖRVALTNING 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT  
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att utöka 
personalbudgeten för Doroteahus förvaltning av kommunens fastigheter 
med 225 000 kr från 2022. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Lokalvården har under året fått tillkommande ytor då fritids flyttat till 
Bergvattenskolan samt att ytor på centrumhuset tillkommit då 
lärcentrum utökat sin verksamhet. Även ytor på brandstationen har 
tillkommit. Tidigare nedskärningar inom lokalvården innebär att man 
inte rymmer dessa tillkommande ytor i nuvarande organisation. 
En välfungerande lokalvård innebär att ytorna slits mindre vilket medför 
att underhållskostnaderna på sikt minskar. En utökning av budget 
innebär att risken för sjukskrivningar minskar väsentligt. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Begäran om höjd budget för lönekostnader, Doroteahus 
Tjänsteskrivelse, 210903 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Det är viktigt för fritisbarnens trevnad och hälsa att städning av 
fritidslokalen håller en acceptabel nivå.  
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Dnr. KS-2021-0150-501 § 102 
 

PRIORITERADE ÅTGÄRDER TILL LÄNSTRANSPORTPLAN 
2022–2033 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT  
Dorotea kommun lämnar bifogat förslag till prioriterade vägåtgärder att 
tas med i länstransportplanen. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Länstransportplan för perioden 2022–2033 håller på att upprättas. 
Tekniska enheten har tagit fram en lista på 10 punkter som föreslås tas 
med i planen. 
Dorotea kommun har i dagsläget inte kännedom om vilka av de 
föreslagna åtgärderna som eventuellt granskats och planerats enligt 
Trafikverkets modell och anges därför utan kategorisering, men anser att 
alla föreslagna åtgärder är av vikt för kommunen. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 210810 
Förslag till prioriterade åtgärder, 210810 
 
ÅTERRAPPORTERING 
Våren 2022. 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Längs vägsträckorna bor barn och deras trafiksäkerhet är oerhört viktig 
dels som gångtrafikanter men även som passagerare i skolskjutsar. 
 
 
 
Beslutet skickas till:  
Tekniska enheten 
Region Västerbotten 
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Dnr. KS-2021-0013-340 § 103 
 

ÖKADE KOSTNADER FÖR VA-UTBYGGNAD i AVASJÖ 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTET FÖRSLAG TILL BESLUT  
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att tillsätta 
ytterligare 2,9 miljoner till VA-utbyggnaden i Avasjö från VA-
investeringsplanen. Att tekniska enheten upprättar en plan för hur 
anslutningsavgifterna ska höjas de kommande 5 åren.  
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Tidigare har 4,9 miljoner tillsatts för den kommande VA-utbyggnaden i 
Avasjö till det så kallade omvandlingsområdet längs med Korpån. Extra 
medel krävs då anslutningsavgifterna inte täcker VA-utbyggnaden. I den 
beräkning som gjordes och som ligger till grund för tidigare äskande har 
fel anslutningsavgift använts, då även moms och avgiften för dagvatten 
räknats med, något som inte är aktuellt i området. Detta innebär att 
ytterligare 2,9 miljoner behöver tillsättas. 
 
Kommunen har beslutat verksamhetsområde för VA (vatten- och 
avlopp) samt godkänt detaljplaner för utbyggnad av VA vilket innebär att 
kommunen måste ordna allmänna vattentjänster i området.  
I detta projekt har det framgått att anslutningsavgifterna kommer att 
behöva höjas. I omvandlingsområden där utbyggnad sker i redan 
exploaterade områden är det dyrare att bygga VA än vid nya 
exploateringar men även vid nya exploateringar ligger 
anslutningsavgifterna för lågt vilket innebär att brukningsavgifterna 
används för utbyggande. Förutom utbyggnaden av själva ledningsnätet 
ska anslutningsavgifterna även täcka inköp i befintlig anläggning. Dock 
är det inte möjligt att chockhöja VA-taxan till önskad nivå utan praxis 
enligt rättsfall är att en höjning kan göras på ca 7–8% under ett år. 
 
En femårsplan för kommande taxejusteringar av anslutningsavgifterna 
bör upprättas. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Protokoll KF 210329 § 10 
Tjänsteskrivelse, 210519 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Barn har rätt till en hälsosam miljö och tillgång till rent vatten. 
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Dnr. KS-2021-0181-259 § 104 
 

BYTE AV FASTIGHET, DEL AV LAJKSJÖ 3:23 OCH  
SPIKEN 7 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT  
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att Dorotea 
kommun genomför en försäljning av del av Lajksjö 3:23 (industrihus 87, 
Bewi) enligt bilagd tomtkarta till en summa av 8 500 000 kr. 
I samband med detta genomför Dorotea kommun köpet av Spiken 7 till 
en summa av 2 700 000 kr. 
 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Nuvarande ägare av Spiken 7 är i behov av större lokaler för att utveckla 
sin verksamhet. Lämplig lokal är industrihus 87 där Bewi tidigare hade 
verksamhet. Bytet kommer att göras genom att Dorotea kommun köper 
fastigheten Spiken 7 till en summa av 2,7 miljoner. Ägaren av Spiken 7 
förvärvar i sin tur industrihus 87 till en summa av 8,5 miljoner kr. 
Industrihus 87 kommer att styckas ut från Lajksjö 3:23 enligt bilagd 
tomtkarta. Köparen kommer att ta över befintliga hyresavtal i industrihus 
87. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 210816 
Tomtkarta Industrihus 87 
 
ÅTERRAPPORTERING 
Våren 2022. 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Ärendet berör ej barn. 
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Dnr. KS-2021-0196-006  § 105 
 

SAMMANTRÄDESPLAN FÖR KOMMUNFULLMÄKTIGE 2022  
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta om följande 
sammanträdesdagar: 
 
28 mars 
13 juni 
24 oktober 
5 december 
  
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kommunfullmäktige har att fastställa sammanträdesdagar för 2022.  
 
Med målsättning att redovisa kommunens bokslut i mars och fastställa 
budgetramar för kommande tre år i juni bedöms det räcka med fyra 
planerade sammanträden per år.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 210830 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Ärendet berör ej barn. 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsens kansli 
Miljö- och byggnadsnämndens kansli 
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Dnr. KS-2021-0195-006  § 106 
 

SAMMANTRÄDESPLAN FÖR KOMMUNSTYRELSEN OCH 
DESS UTSKOTT 2022  
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslås besluta att kommunstyrelsen och dess utskott 
sammanträder enligt förslag daterat 2021-08-27. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kommunstyrelsen har att fastställa sammanträdesdagar för 2022.  
De båda utskottens sammanträdesdagar bör om möjligt följas åt i tid. I 
förslaget är de lagda måndag respektive tisdag. Att fastställa datum för 
ordförandeberedning av ärenden före utskick är viktigt för att säkra 
kvalitén på underlagen innan beslut. Den beredningen kan med fördel 
göras samma dag för att möjliggöra dialogen mellan ordförandena och 
administratörerna i de olika utskotten. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 210830 
Förslag på sammanträdesdagar 2022, daterat 2020-08-27  
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Ärendet berör ej barn. 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsens kansli 
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Dnr. KS-2021-0197-006  § 107 
 

TILLKÄNNAGIVANDE AV KOMMUNFULLMÄKTIGES 
SAMMANTRÄDEN 2022 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att dag och 
tidpunkt för kommunfullmäktiges sammanträden annonseras i det lokala 
annonsbladet med hänvisning till kommunens webbaserade anslagstavla 
för information om dagordning. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Enligt Kommunallagen ska kommunfullmäktiges sammanträden 
tillkännages på kommunens anslagstavla minst en vecka före 
sammanträdesdagen. Kommunen har en webbaserad anslagstavla och en 
traditionell anslagstavla för kungörelser. Den traditionella anslagstavlan 
finns i kommunhusets entré (i slussen) och kan läsas av alla som besöker 
kommunhuset.  
För att nå alla kommunmedborgare, även de som inte har tillgång till 
sociala medier bör kungörelse av kommunfullmäktiges sammanträde 
också annonseras i lokalt annonsblad. 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Beslutet berör inte barn.  
 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsens kansli 
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Dnr. KS-2021-0194-611  § 108 
 

REVIDERAD TIMPLAN FÖR GRUNDSKOLAN 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslås besluta om att godkänna reviderad timplan 
för grundskolorna i kommunen, Strandenskolan och Risbäcks fjällskola. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Från och med höstterminen 2021 revideras timplanen för grundskolans 
elever i kommunen. Detta för att timplanen ska följa den stadieindelade 
timplanen i skolförordningen och bättre passa undervisningen i de olika 
skolämnena. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 210901 
Timplan, 210901 
Barnkonsekvensanalys 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Enligt skollagen ska timplanen innehålla ett visst antal timmar varje 
stadie. Hur många timmar per ämne som läggs ut i varje årskurs har vi att 
fördela och i det har vi tagit hänsyn till barnens ålder och hur mycket de 
kan förväntas orka med under en skolvecka.  
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Dnr. KS-2021-0163-106  § 109 
 

REMISS – PAPPER, PODDAR OCH … 
PLIKTMATERIALLAGSTIFTNING FÖR ETT TRYGGAT 
KÄLLMATERIAL (SOU 2021:32) 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Dorotea kommun lämnar inte något yttrande över denna remiss. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Pliktmaterialutredningens betänkande ”Papper, poddar och… 
Pliktmateriallagstiftning för ett tryggat källmaterial” (SOU 2021:32) har 
inkommit på remiss till Dorotea kommun. 
 
Uppdraget innebär att se över regelverket för pliktleverans av material 
och Kungliga bibliotekets övriga arbete med att samla in, beskriva, 
bevara och tillhandahålla material. Översynen omfattar även de rättsliga 
förutsättningarna för behandling av personuppgifter  
 
Syftet med att samla in framställt material är för att göra det tillgängligt 
för allmänheten i framtiden. Utvecklingen av hur text, bild, rörlig bild 
och ljud produceras och sprids har gått så långt att lagstiftningen inte 
längre omfattar allt det som lagstiftaren avsåg att samla in. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Remiss – Papper, poddar och … Pliktmateriallagstiftning för ett tryggat 
källmaterial 
Tjänsteskrivelse, 210910  
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Ärendet berör ej barn. 
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Dnr. KS-2021-0200-005  § 110 
 

UPPGRADERING AV KAPACITET I OPTOFIBERNÄTET 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslås besluta att investera 75 000 kr för att 
uppgradera kapaciteten i kommunens optofibernät från 2GB till 4GB. 
Att också uppgradera PacketLogic till att klara av den ökade kapaciteten i 
optofibernätet. Medel tas från kommunstyrelsens investeringsram. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kommunens optofibernät är i behov av uppgradering då det redan idag 
stundtals överbelastas. I takt med att nya kunder ansluter till nätet och 
storhelger i Borgafjäll väntar är en uppgradering nödvändig. 
 
Som en följd av att nätets kapacitet höjs måste även verktyg för styrning 
och övervakning, PacketLogic, uppgraderas. 
 
En ny rackserver behöver köpas in för 75 000 kr som en 
engångsinvestering. Licenskostnaden för PacketLogic ökar med  
c:a 8300 kr i månaden och kostnaden till AC-net beräknas c:a 5000 kr i 
månaden, vilket finansieras av bredbandsintäkter. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 210910 
Investeringsäskande 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Ärendet berör ej barn. 
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  § 111 
 

DELGIVNINGAR 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Informationen noteras. 
 
 
Statsnätsansvarig 
KS-2021-0086-005  
Förstudie ”Fulltäckning Kungsleden och Lapplandsleden” gällande 
mobiltelefoni i kommunerna Sorsele, Storuman, Vilhelmina och Dorotea 
i Västerbottens län. 
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